
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 818
Det fremgår af Kommissionens afgørelse (pkt. 2.4.), at Skatteministeriet har
lovet Kommissionen, at direct mail ikke længere vil være fritaget for afgiften.
Således vil afgrænsningen af de afgiftspligtige produkter ikke længere kunne
følge sondringen i "Reklamer - Nej tak". Vil ministeren på den baggrund nær-
mere oplyse, hvilke forsendelser der i det kommende lovforslag vil være om-
fattet henholdsvis undtaget for afgift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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